
Referat af havneudvalgsmøde tirsdag d.28. juni 2016 

Tilstedeværende: HJ, OJ, JT, KR, HR. 

 

1. Siden sidst. 

Højtryksrenser er udskiftet. Reflekser er sat på pæle i indsejlingen. Webkameraer er opsat. Mail fra 

handicapsejler, der vil sejle rundt om Sjælland om muligheder for at anløbe Gisseløre. HR har svaret 

positivt. Beddingsvogn er lavet færdig, også det, der skal skiftes på den gamle vogn. Nu skal det 

”bare” sendes til galvanisering. 

2. Etablering af udslagsvask 

Bestyrelsen positiv, Michael Eliasen vil kontakte Forsyningen for at høre, hvordan vi kommer        

igennem med vores ønske. 

3. Vanddybder i havnen (bilag omdelt på mødet vedhæftes her) 

HJ og HR har målt vanddybden med mange målepunkter. Det står ikke så galt til som frygtet / 

forventet, men der er en del steder, hvor dybden ikke er stor nok. Der er sendt mail til Kalundborg 

Kommune om problemet. 

4. Indkomne tilbud på tilbehør til beddingsvogn 

4 firmaer er blevet bedt om at afgive tilbud på 4 taljer og 3 sæt løftestropper. Kun 2 har svaret, og 

tilbuddene er ikke tilfredsstillende. Afventer svar fra de andre. 

5. Kuverter til havnepenge 

Det blev besluttet at gå over til en ny type kuverter, når de nuværende blanketter med gennemslag 

er brugt op. OJ vil forsøge at finde reklamesponsor. 

 

6. Takst for medlemmer uden havneplads, der optager en havneplads ca. 1 måned 

Udvalget besluttede at de pågældende skal betale 1000kr. 

 

7. Inspektion af tæreklodser 

Det kan konstateres, at der finder en tæring af klodserne sted, men den er noget uensartet, alt 

efter hvor i havnen klodserne befinder sig. Kristen forsøger at nedskrive observationerne, så de er 

sammenlignelige med første inspektion. Der ses størst tæring på klodser yderst i 100- 0g 200-

rækken. 

 

8. Evt.  

Demonstration af, hvordan man forholder sig, når / hvis toiletterne stopper. 

 

 

 

 

     Hans Ole Rathje 


